
Medmestna izmenjava Ljubljana - Maribor  
OŠ Leona Štuklja in OŠ Ledina v projektu Dobre vesti iz našega mesta in naše 
šole 
  
Polno pričakovanj, veselja in prijetno živčnih se nas je 7 Ledincev z gospema 
Lidijo Stanič in Ljubico Kosmač 24. januarja odpravilo na medmestno 
izmenjavo v Maribor, kjer smo obiskali OŠ Leona Štuklja. Do sedaj smo imeli le 
enotedenske izmenjave z Madžarsko in Francijo, zato se nam je samo 
dvodnevna izmenjava zdela nekaj posebnega. Na uro in pol dolgi vožnji z 
vlakom so se v nas mešali vsemogoči občutki, vendar vemo, da je tisto, za kar se 
potrudimo, vedno lepo. Zanesli smo se na naši učiteljici, ki sta v izmenjavo 
vložili mnogo dela, pa tudi mi smo se potrudili z ohranjanjem stikov z našimi 
mariborskimi vrstniki po spletu in preko videokonferenc. 
 Na mariborski železniški postaji so nas pričakali naši gostitelji. Ponovno 
snidenje z njimi po dveh mesecih je bilo najprej malce čudno, saj smo sprva vsi 
čakali, da se kdo opogumi in načne pogovor.  A ni minilo dolgo, ko smo vsi 
vneto čvekali, da nas je učiteljica komaj preglasila. Čeprav nam ni bilo najbolj 
všeč, smo imeli zelo natrpan urnik, saj se Maribor kot drugo največje slovensko 
in univerzitetno mesto ponaša s številnimi kulturnimi znamenitostmi. Ogledali 
smo si mnoge trge in stavbe, da se mi je na koncu že vse zdelo enako! Najprej 
smo šli v  Akvarij-terarij, nato smo se sprehodili po mestnem  parku. Nato smo 
obhodili Trg Rudolfa Maistra, Trg svobode, Grajski trg in Slomškov trg. Zatem 
smo si ogledali razstavo olimpionika Leona Štuklja na Univerzi Maribor.  
Ko smo končali z ogledom, smo šli z avtobusom v šolo Leona Štuklja, kjer smo 
pojedli kosilo. Prepričani smo, da je naša šola lepša in bolj urejena, a hrana je pri 
njih boljša! Po kosilu smo se z mariborsko vzpenjačo peljali na Pohorje. Ker pa 
je bila na vrhu megla, da se v dolino sploh ni videlo, smo šli žalost utapljat z 
vročo čokolado, ki nam je dala energijo, tako da smo imeli veliko sneženo bitko. 
Vrnili smo se v šolo, kamor nas je prišla obiskat hči Leona Štuklja. Gospa Pavko 
nam je razkrila veliko zanimivosti iz življenja svojega slavnega očeta.  

Zvečer smo se z našimi mariborskimi prijatelji odpravili še v kino in okoli 
polnoči trdno zaspali. 

Naslednji dan smo si ogledali še Židovski trg, Lent in Glavni trg ter šli na 
predavanje v Pokrajinski arhiv. Zatem smo pokosili in popoldne šli v časopisno 
hišo Večer. Spoznavali smo, kako nastaja strip. Bilo je zanimivo, vendar smo bili 
vsi že kar precej brez energije. No, čakal nas je samo še odhod domov v 
Ljubljano. 

Verjetno bi lahko končali z mislijo ´povsod je lepo, a doma je najlepše´, 
mi pa smo  ugotovili, da povsod lahko najdeš dobre prijatelje in da je bila ta 
izmenjava nepozabna izkušnja! 
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